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Za normálnych okolností hliníkové krídlo neprerazí sieť zosilnených oceľových traverz:

Na to aby sa niečo také stalo lietadlo by muselo letieť podľa môjho odhadu asi 10-12 machov. Lenže
lietadlo tam neletelo takouto rýchlosťou a podľa iných videí lietadlo tam nebolo:

Podľa tohto videa do televízie nám pustili počítačmi generovaný obraz:

Dokonca niektorí tvrdia, že ľudia videli hologram generovaný satelitmi, čo by aj dávalo zmysel lebo
USA umiestnili na obežnú dráhu sériu satelitov s laserovými zbraňami v rámci projektu Reagenových
Hviezdnych vojen t.j. generovať laser s potrebnou silou nie je problém a potrebná technológia tam
lieta.

Dôvod prečo to spomínam je video útoku na Pantagon:

A moja otázka je, že kde je lietadlo? Lebo nech pozerám akokoľvek vidím len raketu Scud ako
zasahuje budovu. A toto dáva vysvetlenie prečo FBI zabavila všetky záznamy bezpečnostných kamier
ukazujúcu údajné miesto zásahu lietadla.

Mimochodom oceľové kancelárske budovy kvôli ohňu kancelárskeho zariadenia sa nerúcajú nech
nám experti tvrdia ohľadom budovy WTC čokoľvek. Mimochodom toto si myslím o väčšine expertov:

Hlavne keď príde na reč kríza tohto týždňa.
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